



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia** yang pendaftarannya masih berkuatkuasa di bawah kod bidang berkenaan bagi menyertai sebut harga berikut :-

NO. SEBUT HARGA	TAJUK SEBUT HARGA	KELAYAKAN	LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT
200-KM (KEW 5/11/SH/07/22)	<p>PERKHIDMATAN MENGANGKAT, MEMBERSIH DAN MELUPUS SAMPAH DI UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA CAWANGAN MELAKA, KAMPUS ALOR GAJAH UNTUK TEMPOH DUA (2) TAHUN.</p> <p>Harga Dokumen : RM50.00 Senaskah</p>	<p>A) 221003 – MENGANGKAT SAMPAH</p> <p>B) JABATAN PENGURUSAN SISA PEPEJAL NEGERI KEMENTERIAN PERUMAHAN & KERAJAAN TEMPATAN: - LESEN PENGUSAHAAN ATAU PENYEDIAAN PERKHIDMATAN PEMUNGUTAN BAGI SISA PEPEJAL KOMERSIAL, PERINDUSTRIAN DAN KEINSTITUSIAN.</p>	<p>Tarikh : 18/05/2022</p> <p>Masa : 10.00 pagi</p> <p>Tempat : Bilik Mesyuarat Pejabat Pengurusan Fasiliti UiTM Cawangan Melaka, Kampus Alor Gajah.</p>

- Dokumen Sebut Harga**
Dokumen Meja Sebut Harga mula dipamer pada 11/05/2022 di UNIT PEROLEHAN, PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA, KAMPUS ALOR GAJAH .
Pada waktu pejabat 8.15 pagi – 4.45 petang.
- Taklimat/Lawatan tapak adalah **TIDAK DIWAJIBKAN TETAPI DIGALAKKAN**. Sekiranya terdapat keperluan untuk mendapatkan maklumat lanjut, pihak syarikat boleh mengemukakan permohonan secara rasmi melalui email pada juliana985@uitm.edu.my (Pn. Juliana binti Karim, No. Telefon : 06-5582073) dalam tempoh iklan. Sila patuhi semua SOP yang telah ditetapkan oleh pihak UiTM semasa sesi Taklimat/Lawatan Tapak.
- Dokumen Tawaran boleh dibeli **Selepas Taklimat dan Lawatan Tapak** di UNIT PEROLEHAN, PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA KAMPUS ALOR GAJAH pada waktu pejabat dengan menggunakan **Pembayaran Tanpa Tunai (Kad Debit / Kad Kredit)** sahaja.
- Petender-petender perlu membawa bersama-sama **SALINAN SIJIL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN** dalam kod bidang seperti di atas yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Malaysia serta **Lesen dari Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negeri KPKT** semasa mengambil dokumen sebut harga. (Rujuk Kelayakan Sebut Harga Berkenaan).
- Dokumen Sebut Harga yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di **UNIT PEROLEHAN, PEJABAT BENDAHARI, UiTM CAWANGAN MELAKA, KAMPUS ALOR GAJAH** dengan menulis nombor dan tajuk Sebut Harga di sebelah kiri atas di sampul tawaran berkenaan.
- Tawaran Sebut Harga akan ditutup pada **25/05/2022** jam **12.00 Tengahari**

11/5/2022
NOORASHAH KHALIL
 PENOLONG AKAUNTAN
 UiTM CAWANGAN MELAKA
 KAMPUS ALOR GAJAH